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Protokoll från styrelsemöte i Klockhammars 
samfällighetsförening.  
 

Tid: Tisdag den 7 maj 2024 klockan 18.30 

Plats: Kvarnen, Klockhammar  

 

Närvarande ledamöter: Anders Eriksson, Mikael Gustafsson, Jonny Jonsson, 
Björn Erlandsson, Birgitta Wall (suppleant), Elisabeth Dahlström (adjungerad).  

Frånvarande: 

Merit Israelsson 

 

1. Mötets öppnande 

Ordförande Anders Eriksson öppnade mötet 

 

2. Val av mötesfunktionärer 

 Till mötets sekreterare valdes Björn Erlandsson 

 Att justera protokollet utsågs Mikael Gustafsson och Birgitta Wall. 

 

3. Fastställande av föredragningslista 

Den utsända föredragningslistan fastställdes.  

 

4. Ekonomi 

Kassör Mikael Gustafsson redogjorde för det ekonomiska läget.  

Önskemål finns om förbättrad gångstig mellan Slalomvägen och Störtloppsvägen 
samt om åtgärd av körvägen ner till nedre dammen, styrelsen beslutar att avvakta 
med åtgärder.  

 

5. Ansvarsförsäkring 

Kontakt med försäkringsbolaget har tagits angående detta och blankett samt 
årsredovisningar ska skickas in, ordförande Anders Eriksson bevakar frågan.  

 



KLOCKHMMARS SAMFÄLLIGHETSFÖRENING  Sida 2 av 2 
Verksamhetsåret 2024 
 
Styrelsen Protokoll 3 
 

 

6. Arbetsdagen 

Samordningsansvarige Berit Samuelsson har redovisat vad som gjorts och vad som 
återstår. Styrelsen noterade att uppslutningen var god och att många arbeten blev 
utförda, samt att det kommit in en del bidrag från medlemmar som inte kunnat 
deltaga.  

 

7. Midsommarfirande 

Elisabeth Dahlqström informerade styrelsen om att planeringen är klar och att 
funktionärer finns, vilket betyder att midsommarfirandet blir av som brukligt. 

 

8. Reparationer 

Besiktning och offert för åtgärd av det stormskadade taket på kanothuset är 
planerad innevarande vecka och ordföranden har kontakt med hantverkare. Offert 
för byte av tak på dass vid logen efterfrågas samtidigt. 

Erosionsskadan vid nedre dammen är planerad att åtgärdas när vårfloden är över.  

Vattenverket jobbar med kvalitén avseende borrhål noll och filter två.  

Styrelsen har fått önskemål om förbättring av köket på logen och undersöker 
kostnader och behov avseende uppfräschning av detsamma. 

 

9. Händelser sedan senaste mötet 

Ett abonnemang för att under sommaren kunna logga solcellsanläggningens 
produktion och intäkter har godkänts. 

Två av de tre gula postlådorna i området har tagits ner och styrelsen har fått frågor 
från medlemmar om varför och om varför den mest centralt placerade lådan tagits 
bort. Det är PostNord som fattat beslutet och föreningen har inte tillfrågats, vi 
försöker att via de kontaktvägar som finns framföra till synpunkten till PostNord. 

 

10. Övriga frågor 

Inga övriga frågor framlades. 

 

11. Mötet avslutas. 

Ordförande avslutade mötet. 

 

 


